
Nr OR-BR.0002.11.2025 

PROTOKÓŁ Nr XI/2025 

 

z jedenastej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy kadencji 2024-2029 

odbytej w dniu 27 marca 2025 r. w godzinach 15,00 – 17,21 w sali posiedzeń                                  

w Urzędzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

 

Uchwały podjęte na sesji: 

 

1. Nr 95/XI/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 r. 

 

2. Nr 96/XI/2025 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

 

3. Nr 97/XI/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu                           

na realizację zadania p. „ Budowa ścieżki rowerowej od DW 789 Koziegłówki – Mysłów – 

Osiek w ramach rozbudowy drogi powiatowej nr 3801 S -Etap I”. 

 

4. Nr 98/XI/2025 w sprawie funduszu sołeckiego na 2026 rok. 

 

5. Nr 99/XI/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia „Gminnego Programu Rewitalizacji 

Gminy i Miasta Koziegłowy do 2030 roku”. 

6. Nr 100/XI/2025 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

i publicznych szkół, niepublicznych przedszkoli i niepublicznych innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Koziegłowy oraz trybu przeprowadzenia 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania. 

 

7. Nr 101/XI/2025 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

 

8. Nr 102/XI/2025 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 rok. 

 

9. Nr 103/XI/2025 w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu. 

 

10. Nr 104/XI/2025 w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy. 

 

11. Nr 105/XI/2025 w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy. 

 

12. Nr 106/XI/2025 w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy.  

 

13. Nr 107/XI/2025 w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy. 

 

14. Nr 108/XI/2025 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe, na czas nieoznaczony 

zawarcie umowy dzierżawy. 

Podjęte uchwały wraz z raportami z głosowań stanowią załączniki 1 – 14 do protokołu. 
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Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad.  

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

Pani Joanna Kołodziejczyk. 

 

Protokolant: Joanna Radkowska. 

 

Radnych obecnych na sesji: 15 (pełny skład Rady GiM).  

 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

 

-     Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Ślęczka 

-     Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bąk 

-     Skarbnik GiM Pani Anna Łoniewska-Niewęgłowska 

-     Radna Rady Powiatu w Myszkowie Pani Agata Feret 

- Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Kłys 

- Dyrektor ZEAOS Pani Bożena Kolasa 

- Dyrektor M-G Ośrodka Promocji Kultury Pani Renata Garleja 

- Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

- Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska Pani Justyna Błońska – 

Ćwik 

- Kierownik Referatu Inwestycji Pan Przemysław Kołodziejczyk 

- Radca prawny Urzędu GiM Pani Aneta Sosnówka  

- Przewodniczące Samorządu Mieszkańców Koziegłów i Rosochacza  

- Sołtysi 

 

Porządek obrad podany w zawiadomieniu o Sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na 2026 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia „Gminnego Programu 

Rewitalizacji Gminy i Miasta Koziegłowy do 2030 roku”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych i publicznych szkół, niepublicznych przedszkoli i niepublicznych innych 

form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Koziegłowy oraz 

trybu przeprowadzenia kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (Pińczyce). 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu ( ZOZ - 

Cynków). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy 

(Koziegłowy). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy (Osiek, 

Mysłów). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy 

(Gniazdów-Mzyki, Koziegłowy). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy 

(Mysłów). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe, na czas nieoznaczony 

zawarcie umowy dzierżawy ( Zabijak, Nowa Kuźnica). 

18. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz 

Ochrony Ofiar Doznających Przemocy na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy za rok 2024. 

19. Sprawozdanie roczne z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2024. 

20. Sprawozdanie roczne z działalności Gminno-Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej                     

za rok 2024. 

21. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

22. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych                          

w okresie międzysesyjnym.  

23. Interpelacje i zapytania Radnych.   

24.  Wolne wnioski i informacje. 

25.  Zakończenie obrad 11 Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy. 

 

Porządek obrad Sesji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Przebieg obrad: 

 

          Ad. pkt 1  

           Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 

otwarcia sesji, powitała przybyłych na sesję Państwa Radnych, Pana Burmistrza, kierowników 

jednostek organizacyjnych, kierowników i pracowników Urzędu Gminy i Miasta, Państwa 

Sołtysów, Panie Przewodniczące zarządów Miasta Koziegłowy i dzielnicy oraz wszystkich 

zebranych.  

 

           Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych, by zalogowali się w systemie głosowań,                   

a następnie poinformowała, że zgodnie z listą obecności i potwierdzeniem obecności w systemie 

do głosowania w Sesji Rady Gminy i Miasta uczestniczy 15 Radnych. Stwierdziła więc, że sesja 

jest prawomocna. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 16,17 do protokołu. 
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          Ad. pkt 2 

           Zgodnie z ustaleniami podjętymi na wspólnym posiedzeniu komisji Pani Przewodnicząca 

Rady zaproponowała rozszerzenie porządku obrad sesji o podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na realizację robót dodatkowych wynikłych                     

w trakcie realizacji zadania pn. „ Budowa ścieżki pieszo – rowerowej od DW 789 Koziegłówki – 

Mysłów – Osiek w ramach rozbudowy drogi powiatowej nr 3801 S – Etap II”. Zaproponowała 

rozpatrzenie projektu uchwały jako punkt 7 porządku obrad i przesunięcie pozostałych. 

Zapytała czy Radni będą zgłaszać wnioski w sprawie porządku obrad sesji. Wniosków                                 

nie zgłaszano. 

Pan Burmistrz zwrócił uwagę na mylny tytuł uchwały, bo nie dotyczy to etapu drugiego.  

Porządek obrad z zaproponowaną zmianą sesji został przyjęty 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

Raport z głosowania nad porządkiem obrad stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

 

Uchwalony porządek obrad Sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na 

realizację robót dodatkowych wynikłych w trakcie realizacji zadania pn. „ Budowa ścieżki 

pieszo – rowerowej od DW 789 Koziegłówki – Mysłów – Osiek w ramach rozbudowy drogi 

powiatowej nr 3801 S – Etap II” 

8. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na 2026 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia „Gminnego Programu 

Rewitalizacji Gminy i Miasta Koziegłowy do 2030 roku”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych i publicznych szkół, niepublicznych przedszkoli i niepublicznych innych form 

wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Koziegłowy oraz trybu 

przeprowadzenia kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (Pińczyce). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu ( ZOZ - 

Cynków). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy 

(Koziegłowy). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy (Osiek, 

Mysłów). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy (Gniazdów-

Mzyki, Koziegłowy). 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy (Mysłów). 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe, na czas nieoznaczony 

zawarcie umowy dzierżawy ( Zabijak, Nowa Kuźnica). 

19. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz 

Ochrony Ofiar Doznających Przemocy na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy za rok 2024. 

20. Sprawozdanie roczne z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2024. 

21. Sprawozdanie roczne z działalności Gminno-Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 

2024. 

22. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

23. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

24. Interpelacje i zapytania Radnych.   

25. Wolne wnioski i informacje. 

26. Zakończenie obrad 11 Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy. 

 

          Ad. pkt 3     

 

            Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół                            

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady, każdy 

miał możliwość zapoznania się z nim (protokół został również przesłany Radnym                                       

za pośrednictwem systemu eSesja). Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub uwagi                    

do protokołu. Radni nie zgłaszali uwag.  

Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 20 luty 2025 roku został przyjęty 15 głosami 

„za” (jednogłośnie).  

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

         Ad. pkt 4 
 

           Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał i Wniosków         

w składzie: 

1. Pan Artur Kciuk 

2. Pan Leonard Jagoda 

3. Pan Marek Kawalec 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

          Ad. pkt 5 

 

      Nim przystąpiono do odczytania projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Pani 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik celem przedstawienia propozycji 

dodatkowych zmian w budżecie. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła propozycję dokonania dodatkowych zmian w projekcie uchwały                  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasta Koziegłowy na 2024 rok, a mianowicie: 
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1. Zwiększenie planu dochodów budżetu o kwotę 366.377,76 zł. 

− środki z Funduszu Pomocy tytułem wsparcia w realizacji dodatkowych zadań oświatowych 

związanych z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi 

obywatelami Ukrainy 19.657,00 zł. 

−  rezerwa na uzupełnienie dochodów jednostek samorządu terytorialnego 285.107,00 zł. 

− dofinansowanie do projektu „Realizacja przedsięwzięcia w ramach Klastra Energii Powiatu 

Myszkowskiego” 61.613,76 zł. 

 

2. Zwiększenie planu wydatków budżetu o kwotę 794.362,47 zł. 

− wynagrodzenia z pochodnymi, inne wydatki bieżące związane z kształceniem, wychowaniem 

i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy 19.657,00 zł 

− wydatki związane z realizacją projektu „Realizacja przedsięwzięcia w ramach Klastra Energii 

Powiatu Myszkowskiego” 84.205,47 zł. 

− budowa hali magazynowej w Koziegłowach 300.000,00 zł. 

− remont pomieszczeń w budynku komunalnym ul. Szkolna 11 w Gniazdowie 25.000,00 zł. 

− dotacja dla powiatu Myszkowskiego na zadanie „Poprawa bezpieczeństwa niechronionych 

uczestników ruchu w powiecie myszkowskim – budowa ścieżki pieszo – rowerowej od DW 

789 – Koziegłówki – Mysłów – Osiek 365.500,00 zł. 

Przeniesienie z dróg jednorocznych na projekty zmian organizacji ruchu, przeglądów dróg 

gminnych 60.000,00 zł. 

 

3. Zwiększa się plan przychodów 

− zwiększa się przychody z tytułu wolnych środków, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 

ustawy o finansach publicznych o 427.984,71 zł. Po zmianach przychody wynoszą łącznie 

5.404.369,93 zł. 

 

4. Zwiększa się deficyt o kwotę 427.984,71 zł. Deficyt po zmianach wynosi 2.529.639,88 zł. 

Do WPF – dodano projekt „Odnawialne źródła energii w klastrze energii powiatu myszkowskiego 

do roku 2026 o wartości” 13.159.998,80 zł., z czego dofinansowanie unijne 10.650.386,53 zł., 

wkład mieszkańców 1.834.983, 45 zł. Są to wszystkie zmiany od komisji wspólnej do dzisiejszego 

projektu uchwały. 

Pani Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej jest zły, 

ponieważ wniosek z powiatu z dnia 15.10 2024 r. dotyczy wprowadzenia do budżetu dotacji dla 

Powiatu Myszkowskiego w wysokości 365.500 zł celem współfinansowania inwestycji Budowa 

ścieżki pieszo – rowerowej, a nie drugiego etapu. Zapytała kto tę uchwałę przygotowywał. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że projekt uchwały przygotowywany był w Referacie Inwestycji. 

W związku z powyższym Pani Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minutową przerwę w obradach, 

celem wyjaśnienia i poprawienia projektu uchwały. 

Po przerwie, zanim przystąpiono do przedstawienia projektu uchwały w sprawie zmian                                  

w budżecie, Pani Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie prawidłowego projektu uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Myszkowskiego. 
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Pan Marek Kawalec odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Myszkowskiemu na realizację zadania p.n. „ Budowa ścieżki rowerowej od DW 789 

Koziegłówki – Mysłów – Osiek w ramach rozbudowy drogi powiatowej nr 3801 S -Etap I”                           

( załącznik nr 23 do protokołu). 

Następnie Pan Artur Kciuk przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy                                     

i Miasta Koziegłowy na 2025 rok (załącznik nr 21 do protokołu). 

 

W dyskusji nad projektem uchwały zabierali głos: 

 

− Radny Pan Michał Kubalski nadmienił, że we wtorek na wspólnym posiedzeniu komisji                     

do późnych godzin wieczornych szczegółowo omawiano zmiany w budżecie, których jest 

bardzo dużo. Pojawiły się dwie dodatkowe zmiany w budżecie, które nie były omawiane                    

na wspólnym posiedzeniu komisji, a wniosek został przygotowany w dniu dzisiejszym. 

Poprosił więc Pana Burmistrza o wyjaśnienie skąd się wzięły wydatki na halę, gdzie ona ma 

być i jakie ma być jej przeznaczenie oraz wydatki na pomieszczenie na ul. Szkolnej                                  

w Gniazdowie; 

− Pan Burmistrz przeprosił, że tych zmian nie omówiono na wtorkowym posiedzeniu komisji. 

Jedna zmiana dotycząca remontu, modernizacji obiektu Domu Ludowego, części obecnie 

wykorzystywanej przez świetlicę środowiskową, a będącej w dyspozycji Koła Gospodyń 

Wiejskich w Gniazdowie nie była omawiana, a chcieliśmy to zadanie wyodrębnić ze środków 

bieżących, żeby była ta czytelność inwestycyjna i projektowa. Celem usystematyzowania 

wydatków zadanie to będzie przypisane dla remontu i modernizacji tego obiektu. Będąc                       

na spotkaniu z Panem Radnym, z Radą Sołecką, Kołem Gospodyń Wiejskich                                                 

i przedstawicielami straży podniesiono potrzebę remontu, odświeżenia i gruntowego 

doposażenia tegoż pomieszczenia poprzez remont. Z uwagi na to, że jest to obecnie jedyne 

miejsce środowiskowe, społeczne dla mieszkańców Gniazdowa, gdzie znajdują swoje miejsce 

trzy organizacje: Koło Gospodyń Wiejskich, jest tam również zwyczajowo przyjmowana                                     

i uczestniczy w tym działaniu Rada Sołecka oraz od pewnego czasu świetlica środowiskowa. 

Również Komisja Społeczna w swoim protokole zwróciła na to uwagę. Obiekt 

rewitalizowaliśmy po uregulowaniu stanów prawnych, należy go odświeżyć, co jest zasadne 

i celowe, tak aby na kolejne 10- 15 lat służył mieszkańcom. Ten lokal pełni również funkcję 

lokalu wyborczego, a wybory będą już wkrótce, stąd chcielibyśmy, żeby te warunki również 

były do przyjęcia. Prosił o przyjęcie tej zmiany. 

Druga zmiana wyniknęła stąd, że otrzymaliśmy w dniu wczorajszym ofertę opiewającą                       

na kwotę nawet ponad 300.000 zł. Wszyscy, zarówno Sołtysi jak i Radni, pracownicy Urzędu 

GiM i jednostek organizacyjnych zauważamy potrzebę dopracowania się wspólnego 

magazynu, wiaty która by służyła pod cele magazynowania sprzętu gromadzonego w różnych 

miejscach na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. Na dzień dzisiejszy wynajmowany 

okresowo sprzęt jest rozrzucony po kilku obiektach na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Przyszła lokalizacja byłaby w pobliżu PSZOK-u, w pobliżu oczyszczalni ścieków i byłaby                    

w zarządzie Zespołu Usług Komunalnych. Tam można byłoby wszystkie rzeczy przywozić                 

i magazynować. Radny Pan Marek Kawalec zadawał pytanie co z choinkami, które mamy                 

na terenie Gminy porozkładane, a nie ma ich gdzie po sezonie świątecznym złożyć. To jest 

jeden z elementów. Natomiast ta hala w przyszłości posłuży celom komunalnym                                          
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i gospodarczym Gminy i Miasta Koziegłowy, również w kontekście rozbudowy naszej 

oczyszczalni ścieków w ramach projektu, o którym również będziemy rozmawiać. Jest                           

to oferta hali 30 na 15 m., która będzie w dużym stopniu uzbrojona i wykonana przez 

pracowników Zespołu Usług Komunalnych, mówimy o utwardzeniu, podbudowie płyty 

technicznej; 

− Radny Pan Andrzej Szóstak wnosił, aby na przyszłość powiadomić Radnych sms-em                                

o dodatkowych zmianach, by Radni odczytali zmiany, bo nie każdy nosi tablet i co chwilę go 

otwiera. Przeglądał o godz. 11,oo, ale nie wie jak inni radni, więc taka prośba na przyszłość; 

− Pani Przewodnicząca nadmieniła, że można rozważyć spotkanie się na godzinę przed sesją; 

− Pan Burmistrz wyjaśnił, że do końca kwietnia chcemy złożyć wniosek do Urzędu 

Marszałkowskiego, stąd cały proces zagospodarowania tego terenu, również będzie po części 

obejmował ten obszar, na którym chcemy posadowić tą halę; 

− Pani Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wniosek Radnego Pana Andrzeja Szóstaka i Pana 

Michała Kubalskiego jest bardzo słuszny i powinniśmy dowiedzieć się o tym dużo wcześniej. 

Również dowiedziała się o zmianach, które są przedstawiane w dniu dzisiejszym                                       

w momencie wejścia do budynku Urzędu GiM, ale uważa, że są to zmiany konieczne. 

Odnosząc się do Gniazdowa, ten punkt był omawiany, czytała pismo i mówiliśmy, że musi         

to być zrobione w tym miesiącu, nie mówiliśmy tylko jako to jest kwota. Jeżeli chodzi o wiatę, 

jest to bardzo słuszny wniosek z tego względu na to, że nie mamy miejsca do 

przechowywania,  a nawet mieszkańcy proszeni są o przechowanie choinki, bo nie ma jej 

gdzie przechować. Takie sytuacje nie powinny mieć miejsca, jeżeli więc mamy środki, należy 

wybudować taką halę na naszej działce, co będzie służyło przez następne lata.;  

 

Uchwała Nr 95/XI/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 rok 

została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie).  

 

       Ad. pkt 6 

 

        Pan Leonard Jagoda przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej (załącznik nr 22 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały.  

 

Uchwała Nr 96/XI/2025 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej została przyjęta 

15 głosami „za” (jednogłośnie).  

 

       Ad. pkt 7 

 

       Pan Marek Kawalec przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Myszkowskiemu na realizację zadania pn. „ Budowa ścieżki rowerowej od DW 789 

Koziegłówki – Mysłów – Osiek w ramach rozbudowy drogi powiatowej nr 3801 S -Etap I”    

(załącznik nr 23 do protokołu).  

 

Pan Burmistrz poinformował, że z uwagi na to, iż Gmina i Miasto Koziegłowy od kilku lat 

współfinansuje zadania w obrębie dróg powiatowych dotyczące ścieżek rowerowych, ścieżek 

pieszych oraz chodników i kontynuujemy tą współpracę po korekcie, a jest to wynik błędnych 
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dokumentów które tutaj gdzieś krążyły między powiatem a gminą, a nie są to roboty dodatkowe, 

lecz współfinansowanie zadania w podziale 50:50 części wspólnych , czyli tych elementów 

pieszo-rowerowych. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały.  

 

Uchwała Nr 97/XI/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu 

na realizację zadania pn. „ Budowa ścieżki rowerowej od DW 789 Koziegłówki – Mysłów – Osiek 

w ramach rozbudowy drogi powiatowej nr 3801 S -Etap I” została przyjęta 15 głosami „za” 

(jednogłośnie).  

 

       Ad. pkt 8 

 

       Pan Artur Kciuk przedstawił projekt uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na 2026 rok 

(załącznik nr 24 do protokołu).  

 

Pan Burmistrz poinformował, że ten projekt uchwały jest wynikiem konsultacji pomiędzy 

samorządem Gminy a organami pomocniczymi, jakimi są Państwo Sołtysi i większość naszych 

sołectw jednak zdecydowało się, by nie przystępować do tzw. funduszu sołeckiego z różnych 

powodów. Niemniej jednak brak funduszu sołeckiego w najmniejszym stopniu nie dyskredytuje 

nikogo. Samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy w sposób bezpośredni z budżetu, w ramach 

środków zarówno majątkowych, jak i bieżących finansuje każdą miejscowość, nawet w dużo 

większych kwotach niż te, które byłyby podstawą funduszu sołeckiego. Stąd taka decyzja 

większości Państwa Sołtysów. Prosił o przyjęcie uchwały w przedstawionej formule, co jednak 

nie wyklucza i nie stanowi jakiejkolwiek przeszkody w tym, by samorządy sołeckie, które                                     

są samorządami aktywnymi, które są zaangażowane w działalność społeczną oraz środowiskową                          

o takie środki z budżetu mogły występować.  

Pani Przewodnicząca dodała, że jest to wybór samych sołtysów, którzy decydują czy chcą ten 

fundusz . Sołtysi przedstawili ustalenia, a Rada Gminy i Miasta ma to przegłosować. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały.  

 

Uchwała Nr 98/XI/2025 w sprawie funduszu sołeckiego na 2026 rok została przyjęta 15 głosami 

„za” (jednogłośnie).  

 

        Ad. pkt 9 

 

        Pan Leonard Jagoda przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

„Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy i Miasta Koziegłowy do 2030 roku” (załącznik nr 25  

do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 99/XI/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia „Gminnego Programu 

Rewitalizacji Gminy i Miasta Koziegłowy do 2030 roku” została przyjęta 12 głosami „za” przy 3 

wstrzymujących się głosach ( od głosu wstrzymali się Radni: Pan Damian Cesarz, Pani Joanna 

Kołodziejczyk, Pan Jacek Sularz). 
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        Ad. pkt 10 

 

         Pan Marek Kawalec przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania                              

i rozliczania dotacji dla niepublicznych i publicznych szkół, niepublicznych przedszkoli                                   

i niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy 

Koziegłowy oraz trybu przeprowadzenia kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania. 

(załącznik nr 26 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 99/XI/2025 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych i publicznych szkół, niepublicznych przedszkoli i niepublicznych innych form 

wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Koziegłowy oraz trybu 

przeprowadzenia kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania została przyjęta 15 

głosami „za” (jednogłośnie). 

 

        Ad. pkt 11 

 

        Pan Leonard Jagoda przedstawił projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii 

dróg gminnych w Pińczycach  ( załącznik nr 27 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 100/XI/2025 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych została przyjęta 

15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

        Ad. pkt 12 

 

        Pan Artur Kciuk przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy i Miasta 

Koziegłowy na 2025 rok (załącznik nr 28 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 101/XI/2025 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 rok 

została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

        Ad. pkt 13 

 

        Pan Marek Kawalec przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody                                            

na przedłużenie umowy najmu  - ZOZ Cynków (załącznik nr 29 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 102/XI/2025 w sprawie została wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu 

została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie).  

 



 11   

        Ad. pkt 14 

 

        Pan Artur Kciuk przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy w Koziegłowach ( załącznik nr 30 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 103/XI/2025 w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy 

(Koziegłowy) została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

        Ad. pkt 15 

 

        Pan Leonard Jagoda przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy  w obrębie Osiek, Mysłów) (załącznik nr 31 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 104/XI/2025 w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy została 

przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

        Ad. pkt 16 

 

        Pan Marek Kawalec przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy w obrębach : Gniazdów-Mzyki, Koziegłowy (załącznik nr 32 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 105/XI/2025 w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy została 

przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

        Ad. pkt 17 

 

        Pan Artur Kciuk przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy w miejscowości Mysłów (załącznik nr 33 do protokołu).  

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 106/XI/2025 w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy została 

przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

        Ad. pkt 18 

 

        Pan Leonard Jagoda przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

bezprzetargowe, na czas nieoznaczony zawarcie umowy dzierżawy w miejscowościach Zabijak, 

Nowa Kuźnica (załącznik nr 34 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 107/XI/2025 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe, na czas nieoznaczony 

zawarcie umowy dzierżawy ( Zabijak, Nowa Kuźnica) została przyjęta 15 głosami „za” 

(jednogłośnie). 
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        Ad. pkt 19 

 

        Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że każdy z radnych otrzymał sprawozdanie                               

z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Ofiar 

Doznających Przemocy na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy za rok 2024, które omawiane było 

na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady w dniu 25 marca br.  Zapytała czy radni będą zgłaszali 

uwagi do przedstawionego sprawozdania. Uwag nie zgłaszano, wobec tego przystąpiono                             

do głosowania nad przyjęciem sprawozdania. 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz 

Ochrony Ofiar Doznających Przemocy na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy za rok 2024 zostało 

przyjęte 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

Sprawozdanie wraz z raportem z głosowania stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

 

        Ad. pkt 20 

 

        Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że każdy z radnych  otrzymał sprawozdanie  

roczne z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2024, które również omawiane było 

na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 25 marca br.  Zapytała czy radni będą zgłaszali uwagi 

do przedstawionego sprawozdania. Uwag nie zgłaszano, wobec tego przystąpiono do głosowania 

nad przyjęciem sprawozdania. 

Sprawozdanie roczne z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2024 zostało przyjęte 

15 głosami „za” (jednogłośnie). 

Sprawozdanie wraz z raportem z głosowania stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

 

         Ad. pkt 21 

 
      Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że każdy z radnych otrzymał sprawozdanie  

roczne z działalności Gminno-Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2024, które 

podobnie jak poprzednie sprawozdania omawiane było na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 

25 marca br. Zapytała czy radni będą zgłaszali uwagi do przedstawionego sprawozdania. Uwag 

nie zgłaszano, wobec tego przystąpiono do głosowania nad przyjęciem sprawozdania. 

Sprawozdanie roczne z działalności Gminno-Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2024 

zostało przyjęte 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

Sprawozdanie wraz z raportem z głosowania stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

 

         Ad. pkt 22 

 

         Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Burmistrzowi , celem przedstawienia 

informacji o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Burmistrz przedstawił informację o działalności w okresie międzysesyjnym, a mianowicie: 
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− rozpoczęliśmy cykl spotkań z poszczególnymi organami pomocniczymi Gminy i Miasta 

Koziegłowy, między innymi z Radą Sołecką w Gniazdowie, Kołem Gospodyń Wiejskich, 

przedstawicielami straży w sprawie dzisiejszych zmian, które miejmy nadzieję 

zabezpieczą obiekt na kolejne lata; 

− kolejne spotkanie odbyło się z Radą Sołecką, jednostką OSP oraz Panią Sołtys                                     

w miejscowości Krusin. Omówiono bieżące tematy, potrzeby oraz oczekiwania w zakresie 

współpracy z samorządem Gminy i Miasta Koziegłowy; 

− odbyły się również zebrania strażackie, był to cykl dwudziestu spotkań. Posiadamy pięć 

jednostek będących w krajowym systemie ratowniczo - gaśniczym oraz piętnaście 

jednostek spoza tego systemu. Złożył podziękowania za wszystkie akcje ratowniczo-

gaśnicze, wsparcie i zaangażowanie dla wszystkich zarządów, prezesów i druhów 

strażaków; 

− działające od zeszłego roku Centrum Usług Wspólnych z Dyrektorem Panią Bożeną 

Kolasą zasługuje na kilka zdań podsumowania. Żłobek dzięki zaangażowaniu 

pracowników i Pani Dyrektor funkcjonuje w sposób radosny, otwarty, a opinie mówią 

same za siebie. Aktualnie do żłobka zapisanych jest 29 podopiecznych. Zachęcamy gorąco 

młode rodziny, aby z tego wsparcia zechciały korzystać. Drugim obszarem jest działalność 

społeczna, środowiskowa drugiego budynku, gdzie pierwsze miesiące w zakresie usług 

wspólnych przerastają nasze oczekiwania. Kino za rogiem cieszy się popularnością                       

i mamy nadzieję, że w dalszym ciągu tak będzie, zachęcamy gorąco do korzystania                             

z repertuaru. Od miesiąca działa też kawiarnia i tutaj również zapraszamy do skorzystania 

z oferty. Jeżeli chodzi o bawialnię to z radością przyjmujemy wiadomości o dużej ilości 

dzieci szkolnych i przedszkolnych, które chętnie odwiedzają to miejsce; 

− kolejna rzecz to gabinety wspierające dzieci młodsze oraz w potrzebach specjalnych, 

poprzez zakres swoich prac wyszły poza teren Gminy i Miasta Koziegłowy – mamy 

uczestników z Myszkowa czy nawet z Częstochowy; 

− sala konferencyjna i działający przy tej sali klub senioralny „Koziołek” – miejsce 

niezwykłe tworzonym tam klimatem i atmosferą. Złożył podziękowania dla dyrektor Pani 

Agnieszki Kłys oraz kierownikowi „Koziołka”, który ofertą i zaangażowaniem 

uczestników umila nam wzajemne chwile. Cieszymy się, że Centrum Usług Wspólnych 

osiągnęło wymiar społeczno- środowiskowy, edukacyjno-wychowawczy i bardzo szybko 

weszło w zasób Gminy i Miasta Koziegłowy; 

− Ośrodek Doradztwa Rolniczego – ruszyły wnioski o bezpośrednie dopłaty rolnicze. Pani 

instruktor świadczy tego rodzaju pomoc i wsparcie zarówno w Urzędzie GiM, jak                        

i w sołectwach, dlatego zachęcamy do współpracy; 

− odbyło się kilkanaście spotkań w starostwie powiatowym, gdzie spotykaliśmy się jako 

podmiot klastra energii. Odnośnie regionalnych inwestycji terytorialnych mamy 

przyzwolenie, aby dokonać analizy i wymian środków subregionalnych, co czynimy 

bardzo intensywnie, aby każda przypisana złotówka na nasz powiat myszkowski,                             

na poszczególne gminy, mogła być wykorzystana. Nasze konsultacje i spotkania mają                     

na celu ustalenie czy dany obszar i dane działanie wpisuje się w warunki konkursu, które 

Urząd Marszałkowski poprzez subregion pozwala uruchomić do 30 kwietnia i stąd 

ewentualne zmiany.  Jest projekt złożenia kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy i Miasta 

Koziegłowy, stąd intensywne rozmowy, by nasza gmina tych środków mogła zdobyć jak 
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najwięcej. Jest jedno pewne ograniczenie czy do oczekiwań będą te rezultaty konieczne         

do spełnienia w Urzędzie Marszałkowskim, które są niezbędne, abyśmy mogli ostatecznie 

w Regionalnych Inwestycjach Terytorialnych przypisać zadania oraz alokacje 

poszczególnych środków. Wszystkie  samorządy dbają  o każdą złotówkę, jest tam zamiana 

jeden do jednego i wymaga to dużego zaangażowania wszystkich pracowników naszego 

powiatu, odpowiadających za środki zewnętrzne; 

− drugim obszarem są dzisiejsze niespodziewane zmiany mówiące o klastrze energii. 

Podziękował za przyjęcie dzisiejszych zmian samorządowi Gminy i Miasta Koziegłowy, 

co pozwoli powiatowi myszkowskiemu i wszystkim samorządom uruchomić procedurę 

postępowania przetargowego. Te dwa obszary zadań przedinwestycyjnych, które 

będziemy mogli realizować ze środków wsparcia Krajowego Planu Odbudowy są już                          

w naszych rękach i mamy je już rozdysponowane po stronie dochodów i wydatków. Jeżeli 

będzie dofinansowanie dla subregionu dla klastra energii powiatu myszkowskiego 50 mln 

zł. środków zewnętrznych, musimy je wydać do 30 kwietnia przyszłego roku, a rozliczyć 

do 30 czerwca również przyszłego roku. Stąd działania wyprzedzające, wprowadzające 

zarówno stronę dochodową jak i wydatkową w budżecie, abyśmy mogli jako samorządy 

uruchomić procedurę przetargową. Dotyczy to budowy fotowoltaiki, pomp ciepła oraz 

magazynów energii zgodnie z podziałem, programem funkcjonalno- użytkowym i zgodnie 

z wnioskami, które składali mieszkańcy. Oprócz tego planowanych jest do wykonania 17 

instalacji fotowoltaicznych na obiektach użyteczności publicznej na terenie Gminy                                

i Miasta Koziegłowy. Pozwoli to racjonalnie gospodarować energią elektryczną na terenie 

gminy poprzez jednostki samorządu czy jednostki podległe, ale i również udzielić 

ogromnego wsparcia dla beneficjentów, jakimi są nasi mieszkańcy. Liczymy na to,                            

że najpóźniej w lipcu rozstrzygnie się wniosek konkursowy i będziemy już wtedy 

przygotowani, po wyborze w przetargu, do podpisania umów z firmami, które takie 

instalacje będą montować; 

− trzecim obszarem, którym zajmujemy się cyklicznie to podmiot pn. „Jedźmy razem”. Jest 

to nasz wspólny twór utworzony z powiatem myszkowskim w ramach rozwoju układu 

komunikacyjnego, który rozszerzył się już na powiat zawierciański, a nawet o jedną z gmin 

powiatu częstochowskiego. Mamy zapewnione finansowanie na kolejne 9 lat na linie, 

kursy oraz tabor. Mamy nadzieję, że środki jakie pozyskujemy i dzisiejsza zmiana, która 

również tego dotyczy, będzie pozwalała na zakup nowych samochodów dla linii, które 

będą kursowały na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy; 

− odbyło się spotkanie w naszej partnerskiej Gminie Morawica na podsumowaniu roku 

gospodarczego i mamy nadzieję, że za kilka lat stworzymy równie piękny obszar 

gospodarczy w miejscowości Markowice; 

− pojawiła się propozycja, abyśmy na terenie naszej gminy oraz gminy Siewierz utworzyli 

Stowarzyszenie Księstwa Siewierskiego dla kultywowania pewnych wartości, tradycji 

herbu oraz przekazywania wiedzy historycznej najmłodszym; 

− złożył podziękowania dla Pana Mateusza Frączka odnośnie Wielkiej Orkiestry 

Świątecznej Pomocy, dla wszystkich wolontariuszy, członków i organizatorów; 
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− jak co roku dzięki Dyrektor Pani Renacie Grleji mogliśmy uczestniczyć w cyklu spotkań 

wiosennych pn. „Kobieto obudź się na wiosnę”, który odbywał się w Miejsko-Gminnym 

Ośrodku Promocji Kultury. Przez 10 dni towarzyszyło nam wiele atrakcji i działań, m.in. 

spotkania sobotnie z okazji dnia kobiet i poniedziałkowe z okazji dnia mężczyzny, gdzie 

gośćmi byli Pani Bernadetta Kowalska oraz Krzysztof Hanke. Złożył podziękowania dla 

Pani Dyrektor za ten pięknie zorganizowany czas; 

− Warsztaty Terapii Zajęciowej, których historia sięga już kilkunastu lat rozwijają się, 

wspierając uczestników i ich rodziny. Szacunek dla wszystkich, którzy realizują                                 

to przedsięwzięcie. W dniu wczorajszym podopieczni warsztatów wraz z opiekunami  

uczestniczyli w wizycie w Pałacu Prezydenckim, gdzie przyjmowała ich Pierwsza Dama. 

Radość i wyjątkowe emocje towarzyszące tej wizycie na pewno pozostaną do końca życia. 

Złożył podziękowania dla Pani Dyrektor Agnieszki Kłys; 

− odbyły się spotkania dotyczące pozyskania środków zewnętrznych dla małych i średnich 

przedsiębiorców, w których uczestniczył wraz z Izbą Handlowo-Przemysłową oraz Izbą 

Rzemieślniczą z Myszkowa w Starostwie Powiatowym w Częstochowie, gdzie Urząd 

Marszałkowski reprezentujący Europejski Fundusz Społeczny, ale i również środki 

wsparcia materialnego dla przedsiębiorców, Wojewódzki Urząd Pracy i Wojewódzki 

Fundusz Ochrony Środowiska przedstawiły ofertę. Staramy się także otworzyć takie 

punkty informacyjne na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy, których aktualnie mamy dwa  

w ramach wsparcia dla pracowników, którzy chcą zdobywać dodatkowe wykształcenie lub 

dodatkowe kursy i tutaj zapraszamy wszystkich. Środki są do wzięcia przez trzy podmioty, 

trzech operatorów, którzy działają na subregionie północnym; 

− uczestniczyliśmy w dwóch wydarzeniach Klubu Seniora z okazji dnia kobiet oraz dnia 

mężczyzny. W najbliższym czasie odbędzie się pasowanie emerytów, na które zaprosił; 

− odbyło się spotkanie z Ministrem Panem Przemysławem Koperskim na terenie gminy 

Poraj z przedstawicielami Wód Polskich z Poznania, Sieradza, przedstawicieli 

samorządów z terenu całego powiatu oraz Wicewojewodą Śląskim, dające możliwość 

wyartykułowania pewnych oczekiwań w zakresie regulacji stanów wodnych. Mamy 

nadzieję, że spotkanie to otworzy możliwość wsparcia dla problemów, które były zawarte 

w piśmie odnoście regulacji stanów wodnych Bożego i Sarniego Stoku; 

− odbyło się spotkanie z organizacjami pozarządowymi w ramach wsparcia środkami z tzw. 

konkursów, wolontariatu i pożytku publicznego. Wszystkie konkursy zostały 

rozstrzygnięte, umowy podpisane, ponad 180 tys. zł zostało rozdysponowane na podmioty, 

które złożyły oferty. Zachęcamy do wszelakiej współpracy oraz aktywności. Mamy 

nadzieję, że nasza oferta w ciągu roku jak również lat przyszłych, będzie się rozszerzała,     

a wysokość tego dofinansowania, szczególnie w sportach masowych oraz działaniach 

turystycznych  z roku na rok będzie coraz większa; 

− odbyła się narada z dyrektorami szkół z powodu zbliżających się rekrutacji i naborów. 

Mamy nadzieję, że wszystkie szkoły i przedszkola do końca marca skutecznie zrealizują 

proces naboru, a liczba uczniów będzie wystarczająca, byśmy mogli otwierać kolejne 

roczniki; 
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− w ramach zebrań sprawozdawczych na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy miało miejsce 

spotkanie w sali sesyjnej z firmą projektową w ramach działań nie tylko turystyki                              

czy krajobrazu, ale też widzenia przestrzeni i urbanistyki, która jest na terenie naszej 

gminy, począwszy od Koziegłówek, skończywszy na Gniazdowie. To spotkanie                                 

z projektantami, Panią Profesor Brataniec było bardzo interesujące. Liczymy, że koncepcja 

i pewna formuła, którą chcemy zaproponować, zostaną przyjęte w kolejnych cyklach                             

do rozbudowy tego potencjału. Moglibyśmy odcinek kilku obszarów: Koziegłówki, 

Koziegłowy, Gniazdów - centrum rekreacji i sportów objąć jednym elementem, po to aby 

ta oferta turystyczna, zapoznawcza była w naszym zasięgu; 

− realizujemy zadanie w ramach Polskiego Ładu, a jest to budowa kanalizacji sanitarnej                       

w Lgocie Górnej i w Lgocie Nadwarciu. W ramach tego zadania będzie możliwość 

podłączenia kilkudziesięciu obiektów, prywatnych gospodarstw i mieszkań. Zachęcamy, 

aby po oddaniu tego odcinka, była możliwość podłączenia do tejże kanalizacji sanitarnej; 

− Szkoła Podstawowa w Koziegłówkach – jest to jedyna szkoła, która pełni rolę 

integracyjnej. Postaramy się, by dopiąć wszystkie elementy dofinansowania dotyczącego 

remontu, aby szkoła mogła dalej dobrze funkcjonować. Dotyczy to również innych szkół 

na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy, gdzie po części są przyznane środki finansowe                  

na pewnego rodzaju infrastrukturę, remonty czy modernizację. Będziemy to monitorować 

i wdrażać w ciągu tego roku; 

− miało miejsce zebranie sprawozdawcze Ligi Obrony Kraju. Prezes Pan Jacek Sularz jest 

dobrym przykładem jak kilkadziesiąt podmiotów, lokalnych kół mogło zjednoczyć swoje 

siły, aby tą pasję do strzelania sportowego kontynuować. Mamy nadzieję, że współpraca 

Gminy i Miasta Koziegłowy z Ligą Obrony Kraju przekładała się będzie na wyniki                                 

i rezultaty strzelnicy, za co trzymamy kciuki. Jeżeli będzie taka potrzeba otworzymy 

strzelnicę w Koziegłowach dla Ligi Obrony Kraju, czego dobrym przykładem jest już 

część członków, którzy zdobyli uprawnienia instruktorów w naszej szkolnej strzelnicy 

wirtualnej; 

− zamknęliśmy ostatni etap modernizacji oświetlenia ulicznego na terenie Gminy i Miasta 

Koziegłowy, wymieniliśmy 100% lamp oświetlenia ulicznego na lampy ledowe i mamy 

nadzieję, że ten obszar, który jest w dyspozycji Tauronu (ok. 400 opraw) również w trakcie 

eksploatacji i utrzymania będzie wymieniony. Tam, gdzie gmina posiadała swój majątek, 

a nie był on zmodernizowany to zadanie zostało wykonane; 

− Regionalne Inwestycje Terytorialne – po kilku spotkaniach jesteśmy na etapie finalizacji                  

i ustalenia ostatecznych kwot na projekty. Mamy nadzieję, że będą one sukcesywnie 

otwierały się w przetargach na poszczególne obszary. Oprócz kanalizacji, 

termomodernizacji obiektu użyteczności publicznej, jakim jest Urząd Miasta i Gminy 

Koziegłowy mamy do termomodernizacji trzy obiekty komunalne będące obiektami 

mieszkalnymi w miejscowościach Mysłów, Lgota Górna , Koziegłowy ul. Świętokrzyska. 

Zabezpieczone środki finansowe na klaster energii pozwolą na sfinansowanie tegoż 

przedsięwzięcia; 
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− dofinansowanie do zabytków sakralnych w ramach Ładu Polskiego pozwala na realizację 

trzech zadań: dwa realizuje powiat, jedno gmina. Jeżeli chodzi o kościółek Św. Wawrzyńca 

część mamy prawie zamkniętą, natomiast Pińczyce są w trakcie. Kościół p.w. Marii 

Magdaleny w Koziegłowach jest na ukończeniu procesu rewitalizacji. Zobowiązaliśmy                 

się do wsparcia tych obiektów również w ramach środków własnych przeznaczonych                         

na zabytki. Parafia Cynków oraz Gniazdów Kościoła Mariawitów zwróci                                              

się prawdopodobnie o takie wsparcie w przyszłości; 

− podziękował Radzie Gminy i Miasta za przyjęcie uchwały o przystąpieniu do gminnego 

programu rewitalizacji. Wskazane obszary objęte wsparciem wymagają teraz ogromnego 

zaangażowania, dlatego zaprosił mieszkańców tych obszarów na spotkania konsultacyjne 

08 i 24 kwietnia br. Dotyczy to przedstawicieli Sołectw, Radnych, organizacji 

pozarządowych i innych podmiotów, aby mogły w ankiecie i deklaracji wskazać obszary, 

które ich zdaniem powinny być wpisane w strategię gminnego programu rewitalizacji; 

− na ostatniej Komisji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy gościliśmy przedstawicieli 

mieszkańców jednej z ulic miejscowości naszej gminy, odnośnie budowy drogi. Samorząd 

Gminy i Miasta Koziegłowy rok rocznie podejmuje budowy kilku kilometrów dróg                            

za kwoty od 2 mln do 4 mln zł z dofinansowania. Widzimy zasadność i celowość 

inicjatywy społecznej, która ostatnio miała miejsce, ale chcielibyśmy widzieć  

zaangażowanie i determinację nie tylko w budowie drogi, ale przede wszystkim w tym, 

aby dysponować gruntem na cele budowlane. Większość naszych dróg lokalnych również 

te, które podejmujemy dzisiejszą uchwałą – ul. Grabowa, którą wykonaliśmy w szerokości 

3,5m dla ruchu lokalnego jest wystarczająca. Natomiast są drogi o tzw. statusie 

przejezdności łączenia i z przykrością poinformował, że wypominanie, że jedna droga jest 

niepotrzebna, bo trzeba było wybudować drugą, jest nie na miejscu. Uważa, że każda 

droga, którą budujemy jest zasadna i konieczna. Jedyne czego oczekujemy od tych 

mieszkańców to fizycznego prawa do dysponowania częścią gruntu. Nie chcemy na siłę 

nikomu nic zabierać, natomiast żeby wybudować jakąkolwiek drogę o charakterze 

użyteczności publicznej, musi mieć ona określone standardy i parametry. Jeżeli ktoś chce 

wybudować drogę na szerokości 3,90 m. jeszcze w przyszłości z infrastrukturą 

towarzyszącą, czyli ewentualnie wodociągiem i zbrojeniem technicznym dostawy prądu 

czy chodnikiem, to nie ma takiej możliwości. Stąd mamy nadzieję, iż będąc dobrym 

przykładem, że można jednak osiągać takie cele, będziemy spotykać się z mieszkańcami 

w celu konsultacji. Liczymy, że zaangażowanie będzie obopólne i takie zgody                                         

do zaprojektowania będą; 

− przetarg dotyczący drogi wojewódzkiej 789 został otwarty, wpłynęło już kilka ofert. 

Zarząd Województwa Śląskiego i Gmina Koziegłowy zmieścił się w puli przewidzianej                         

do dofinansowania na trzy zadania. Pierwszym z nich jest modernizacja i remont odcinka 

ul. Świętokrzyska, ul. Żarecka do ul. Polan. Kanalizacja, którą przewidywaliśmy na kwotę 

ok. 5 mln zł. poszła za 2 mln 770 tys. zł. Kolejne zadanie w tym obszarze jest                                          

to przebudowa drogi wojewódzkiej 789, o którą ubiegamy się już 8 lat i niestety niektórzy 

Państwo Sołtysi, którzy działają w tym obszarze i mieszkańcy blokowali zrobienie drogi 

wojewódzkiej, która byłaby wyremontowana od węzła Woźniki poprzez Gniazdów, 

Koziegłowy, aż do Lgoty Nadwarcia. Nie udało się tego zrobić poprzez fizyczną blokadę 

mieszkańców, szczególnie poprzez obszar ul. Woźnickiej. Tym sposobem Zarząd Dróg 
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Wojewódzkich podzielił to zadanie na część niebudząca wątpliwości, czyli od ul. Polan       

do ronda w miejscowości Lgota Nadwarcie. Całość tego zadania to kwota 96 mln zł                           

i trzymamy kciuki za rozstrzygnięcie przez Zarząd Dróg Wojewódzkich. Zapraszamy 

Państwa do konsultacji i uczestniczenia w całym procesie od projektowania, aż po 

wykonanie; 

− projekty odcinków drogi DK91 były podpisane jeszcze w perspektywie mijającej i na to 

środki są zabezpieczone. Brak środków zabezpieczenia jest na ostatni odcinek pomiędzy 

Koziegłowami, a Markowicami. Nie ma jeszcze rozstrzygniętego przetargu, niemniej 

jednak wierzymy, że i ten odcinek w przyszłości będzie przewidziany do modernizacji. 

Wykonawcy jednego i drugiego odcinka przypominają o pewnej trudności, która jest już 

teraz ograniczeniem, natomiast w trakcie tzw. nakładki ścieralnej wyłączone będą z ruchu 

na dwa, trzy dni skrzyżowania poprzeczne. Te informacje będą podane do wiadomości 

publicznej; 

− kolejnym tematem, który wywołali mieszkańcy na wtorkowym posiedzeniu,                                       

to ograniczenia tonażu na drogach. My możemy na każdej drodze postawić 3t czy 5t tylko 

co wtedy z naszą działalnością gospodarczą, co z przejezdnością do posesji. Czasami nawet 

materiały budowlane przewyższają kwotę tej minimalnej wartości. My, jako samorząd 

Gminy i Miasta Koziegłowy jesteśmy zgodni, by podejmować działania na Państwa 

wniosek. Natomiast takie ograniczenia nie będą dotyczyły prowadzonych działalności 

gospodarczych zlokalizowanych w obrębie tych ograniczeń. Musimy widzieć również                     

tą potrzebę wspólnego, dobrego funkcjonowania; 

− na ostatnim spotkaniu Pani Dyrektor Agnieszka Kłys przedstawiła sprawozdanie z rocznej  

działalnościGminno-Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej i realizowanych 

programów. Złożył podziękowania Pani Dyrektor oraz pracownikom za przepracowany                      

i szczegółowo przedstawiony rok; 

− na koniec przekazał informację dotyczącą osób niepełnosprawnych. Centrum Integracji 

Społecznej w Rosochaczu zdobyło środki finansowe w wysokości 1 mln 800 tys. zł na tzw. 

asystentów dla osób niepełnosprawnych. Jeżeli są w lokalnych środowiskach osoby 

niepełnosprawne i wyrażają one wolę takiego wsparcia, mogą zgłaszać się do Centrum 

Integracji Społecznej, gdzie podpisywane są umowy kontraktowe.           

 

           W nawiązaniu do wypowiedzi Burmistrza Radny Pan Leonard Jagoda zwrócił się                                       

z pytaniem odnoście wiadomości z biura projektowego, które pracuje nad obwodnicą.  Zapytał 

czy czynią postępy w sprawie projektu do złożenia. 

 

Pan Burmistrz odpowiedział, że projekt jest jeszcze w biurze Zarządu Dróg Wojewódzkich,                             

do końca czerwca będzie wydane pozwolenie zintegrowane, wtedy firma projektowa złoży                          

do Wojewody wniosek o inwestycję zintegrowaną i prawdopodobnie będzie ona z klauzulą 

natychmiastowego wykonania. Jeżeli będą jakiekolwiek protesty, sprzeciwy, a jest już ich na ten 

moment 70, mamy nadzieję, że nie wstrzyma to procesu inwestycyjnego i budowlanego. Środki 

finansowe są zawarte w kontrakcie Województwa Śląskiego i Ministerstwa Rozwoju. 
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         Ad. pkt 23 

 

               Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym.  

W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 20 luty 2025 r. podejmowane działania to: 

− przygotowanie porządku obrad bieżącej sesji Rady oraz wspólnego posiedzenia Komisji; 

− praca nad materiałami sesyjnymi. 

 

Do Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta wpłynęły pisma: 

− skarga mieszkańca Siedlca Dużego na Burmistrza Gminy i Miasta Koziegłowy w obszarze 

usunięcia wraków samochodów stojących w pasie drogowym ul. Leśnej w Siedlcu Małym. 

Skarga została przekazana Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem rozpoznania                                               

i przedstawienia Radzie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi.   

Skarga zostanie rozpatrzona przez Radę Gminy i Miasta na kolejnej sesji Rady w miesiącu 

kwietniu. Pani Przewodnicząca poinformowała, że Pan Skarżący w rozmowie telefonicznej 

powiadomił, że wraki już zostały usunięte i podziękował Panu Burmistrzowi i Radzie                               

za bardzo szybką interwencję, bo te wraki już nie stoją. Nie wie czy Komisja Skarg Wniosków       

i Petycji będzie miała tą pracę, jest z Panem Skarżącym umówiona na poniedziałek; 

 

− pismo mieszkańca Siedlca Dużego dotyczące kontroli posesji pod względem gospodarki 

odpadami oraz zbiorników na nieczystości płynne – pismo zostało przekierowane i Pan 

Burmistrz, zgodnie ze swoimi kompetencjami zlecił kontrole przez odpowiednie służby; 

 

− odpowiedź na interpelację Radnego Pana Bartłomieja Grzybka -wnioskowane  lustro drogowe 

na skrzyżowaniu przy ul. Jagodowej jest ustawione; 

 

− pismo Sołtysa wsi Oczko o zakup działki  nr 47/10 położonej w Oczku  z przeznaczeniem                  

na cele integracyjne – jest to kwestia przyszłości, do realizacji w kolejnych miesiącach; 

 

− pismo Radnej Pani Grażyny Sitek o rozważenie możliwości przejęcia przez Gminę                                   

do użytkowania obiektu budowlanego przy ul. Leśników 11 w Rzeniszowie. Przejęcie obiektu 

do użytkowania przez Gminę pozwoliłoby  na aplikowanie przez Gminę o środki zewnętrzne 

na rewitalizację, wykończenie i adaptację budynku będącego obecnie własnością OSP 

Rzeniszów.  Propozycja ta omawiana była szczegółowo na wspólnym posiedzeniu Komisji                

w dniu 25 marca br. na którym ustalono, że szczegóły z tym związane będą procedowane                       

na kolejnym wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy i Miasta w dniu 3 kwietnia br. ,                            

w obecności przedstawicieli Ochotniczej Straż Pożarnej z Rzeniszowa. O podjętych 

ustaleniach Państwo Sołtysi również zostaną poinformowani; 

 

− pismo Koła Gospodyń Wiejskich „Mysłowianki” o dofinansowanie w wysokości 1999 zł.                    

na zorganizowanie  edukacyjnego spotkania z mobilnym planetarium „Orbitek” dla dzieci                    

z miejscowości Mysłów i okolic, a także dla uczestników Warsztatów Terapii Zajęciowej                           

w Wojsławicach, a jest to planowane na przełomie miesiącu maj/ czerwiec, o czym również 

rozmawiano; 



 20   

 

Do wiadomości Rady wpłynęły pisma: 

 

− pismo Radnego Pana Michała Kubalskiego o przystąpienie do prac mających na celu 

sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 

zlokalizowanych wzdłuż ul. Plebańskiej,  ul. Łąkowej, oraz ul. Rosochacz w miejscowości 

Koziegłowy. Celem opracowania ma być dopuszczenie do zabudowy mieszkaniowej 

jednorodzinnej działek zgodnie z kierunkami wskazanymi w Studium Uwarunkowań                               

i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy; 

 

− pismo Rady Sołeckiej w Gniazdowie o  przeprowadzenie remontu  lokalu stanowiącego 

własność Gminy położonego przy ul. Szkolnej 11 , celem zorganizowania świetlicy dla dzieci, 

co w dniu dzisiejszym uczyniono; 

 

− pismo Radnego Pana Michała Kubalskiego o podjęcie działań mających na celu regulację 

stanu prawnego ulicy Letniskowej łączącej miejscowości Koziegłowy – Rosochacz z Nową 

Kuźnicą oraz uregulowanie kwestii własności i ustalenia zasad utrzymania tej drogi                                    

z Powiatowym Zarządem Dróg w Myszkowie, co będzie czynione w następnych tygodniach. 

 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejna Sesja Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

odbędzie się w dniu 23 kwietnia br. tj. w środę o godz. 15,oo. Natomiast posiedzenie wspólne                       

w dniu 22 kwietnia br. tj. wtorek o godz. 14,oo. 

Przypomniała też o obowiązku złożenia przez Radnych oświadczenia majątkowego w terminie                   

do 30 kwietnia 2025 r. 

 

       Ad. pkt 24 

 

       Radni nie składali pisemnych interpelacji. 

 

       Ad. pkt 25 
 

  Wolnych wniosków nie zgłaszano. 

 

Ad. pkt 26 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 

zamknęła obrady jedenastej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dziękując Radnym oraz 

zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 

Na tym obrady jedenastej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy zakończono. 

 

Protokół sporządziła 

 Joanna Radkowska 

 


